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Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, mevr. A. Kuik, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Onderwijs en Welzijn op woensdag 4 maart  a.s. vanaf 20.00 uur in de  

Oude Raadzaal.  

 

VOORAFGAAND AAN DE VERGADERING WORDEN DE LEDEN VAN DE 

COMMISSIES O&W EN W&I UITGENODIGD OM 19.30 UUR AANWEZIG TE 

ZIJN VOOR EEN INFORMEEL HALF UURTJE WAARIN HET COLLEGE U 

BIJPRAAT OVER DE ONTWIKKELINGEN VERNIEUWING SOCIAAL DOMEIN.  

 

 

Een aantal opmerkingen t.a.v. de agenda: 

 

A3. Afspraken en planning:  
N.a.v. ontvangen collegebrieven is de LTA en de IM-lijst aangevuld en zijn er een aantal 

voorstellen tot afvoeren gedaan  (in blauw). Indien er geen opmerkingen over komen tijdens de 

vergadering, ga ik ervan uit dat u hiermee akkoord kunt gaan.  

 

B1. Project Preventie van taalachterstanden  

Op verzoek van het college zal voorafgaand aan dit agendapunt een korte presentatie worden 

gehouden door dhr. Bosker van de RUG. Wat de besluitvorming betreft, kan dit wellicht kort. 

Het college vraagt de raad om incidenteel € 484.000,-  beschikbaar te stellen voor het project en 

te dekken uit de post extra beleid thema ‘leren’.  

 

B.2. Shelter City: Groningen (initiatiefvoorstel van Student en Stad en D66) + preadvies. 

Het college adviseert om het initiatiefvoorstel te amenderen met een opdracht aan het college 

om de uitvoer buiten de gemeente te beleggen en de gemeentelijke rol te beperken tot die van 

subsidieverstrekker.   

  

B.3. Voortbestaan Odensehuis.  

De fractie van de SP heeft verzocht om agendering van dit punt. Bespreekpunten worden later 

aangeleverd en toegevoegd aan de agenda.  
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C1.  Ingekomen stukken.  

Aangezien de ingekomen collegebrieven informerend van aard zijn, zijn deze niet geagendeerd. 

Indien u wel een van de brieven wenst te bespreken, dan hoor ik dat graag per omgaande.  

Wat betreft de brief over het onderzoek sportparken en dienstverlening sport, merk ik op dat op 

pag. 2 wordt gesproken over actiepunten waar de gemeente mee aan de slag gaat. Aangezien 

deze actiepunten niet nader worden toegelicht, heeft de griffie gevraagd naar informatie 

hierover. Wellicht kunt u dit nog verwachten voor de commissievergadering van 4 maart. 

 

met vriendelijke groet, 

namens de voorzitter, 

 

Greet Mulder,   

raadsadviseur  

gemeente Groningen.   


